
Kłobuck, 28.10.2024 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Budżetu, Finansów, 
Mienia Komunalnego 
i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 6/2024 

VI Posiedzenie w dniu 28 października 2024  
Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Mirosław Cieśla 
3. Ewelina Kotkowska 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Anna Siedlaczek 
6. Robert Turek 
7. Tomasz Wałęga 
8. Marcin Wojtysek 
9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała wszystkich 
przybyłych na komisję. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 
kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 20.09.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 20.09.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 



Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (2) 
Robert Turek, Dominik Zych 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Radny T. Wałęga zapytał, co jest powodem zakupu i montażu systemu alarmowego w 
budynku Urzędu Miejskiego w Kłobucku? W jakiej miejscowości będzie modernizacja 
oświetlenia boiska treningowego? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że powodem zakupu i montażu systemu alarmowego jest 
ograniczenie zatrudnienia dozorców (przede wszystkim w weekendy). Modernizacja 
oświetlenia boiska treningowego dotyczy boiska bocznego OSiR w Kłobucku. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zawnioskowała o  zmodyfikowanie tabeli 
budżetowej. Zaproponowała dodanie jednej kolumny mówiącej o obecnym stanie środków 
przed podejmowaną zmianą na danym zadaniu/ paragrafie (budżet będzie bardziej czytelny i 
przejrzysty) - tak by radni podejmując uchwałę związaną z przesunięciem środków na bieżąco 
widzieli jaki był stan wyjściowy (ostatni po dokonanych uprzednio zmianach) danego zadania 
i jaka ilość środków pozostanie na danym zadaniu po uchwalonej zmianie/ przesunięciu +/_. 
E. Kotkowska Stwierdziła, że obecne uzasadnienia do projektów uchwał są lakoniczne, a my 
podejmując uchwały nie mamy informacji ile środków już zostało zaplanowane na danym 
zadaniu. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że tabele są opracowane do konkretnych programów.  

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, że wprowadzenie tej jednej kolumny powodowałoby 
konieczność  pozyskania bardzo wielu dodatkowych informacji (w tym z jednostek 
organizacyjnych). To z kolei  wiązałoby się z dodatkowym nakładem pracy, zarówno jej, jak i 
pracowników wydziału finansowego i jednostek gminy.   

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska z uwagi na przedstawione przez Skarbnik trudności z 
przygotowaniem zaproponowanej zmiany odstąpiła od  jej wykonania.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 



Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek, 
Dominik Zych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck. 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2024-2034 Gminy Kłobuck..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
349/XXXVI/2013 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie 
zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w 
drodze inkasa od osób fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 349/XXXVI/2013 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie zarządzenia poboru 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa od osób 
fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 



NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Kłobuck i jej jednostkom podległym oraz 
warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała czy, załączniki-druki oświadczeń zostały 
zaktualizowane? 
 
Skarbnik K. Trzepizur poinformowała, że tak. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Kłobuck i jej jednostkom podległym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
 
8. Informacja dotycząca stopnia realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji 
w 2024 r.  
 
Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił w/w informację.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska poprosiła o szerszą informacje w sprawie oświetlenia 
ul. Polnej. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że Gmina czeka na stanowisko Samorządowego 
Kolegium Odwoławczego w sprawie (zazwyczaj takie problemy pojawiają się w sytuacji, gdy 
słupy stoją na prywatnym terenie).  

Radny Dominik Zych poruszył kwestię problemów z realizacją  „łącznika” ul. Sienkiewicza – 
zapytał czy: są to problemy techniczne; będzie to związane z poniesieniem dodatkowych 
kosztów? 



Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że po pomiarach geodezyjnych powstała kolizja (okazało 
się, że powinien być inny przebieg sieci kanalizacyjnej). W związku z powyższym należało 
przeprojektować i ponownie uzgodnić zadanie. Spowodowało to: wstrzymanie prac, 
przesunięcie terminu jego realizacji i zwiększenie środków.  

Radny T. Wałęga zapytał, kiedy będzie realizowane zadanie dotyczącego ul. Cielebana? 
Poinformował, że mieszkanka sołectwa Rybno, zwróciła uwagę na zbyt duże przewyższenie 
mostu, zapytał czy nie można było tego zniwelować?  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że koszt realizacji zadania dotyczącego ul. Cielebana jest 
bardzo wysoki (ok. 7 000 000 zł) i nie ma możliwości pozyskania środków zewnętrznych na 
ten cel. Gmina skłania się ku I etapowi - doraźnego odwodnienia.  

9. Zaopiniowanie materiałów do projektu budżetu na 2025 r. w zakresie projektu planu 
zadań inwestycyjnych wraz z wstępnym zbiorczym zestawieniem proponowanych 
dochodów i wydatków.  
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska stwierdziła, że z uwagi na bardzo późne dostarczenie 
materiałów (w trakcie trwania obrad Komisji) na tą chwilę Komisja nie jest w stanie 
wnikliwie zapoznać się ze złożonymi przez zainteresowane osoby wnioskami do budżetu oraz 
dokonać analizy zaproponowanych przez Burmistrza inwestycji do realizacji, a tym samym 
wydać opinii w w/w kwestii (zbyt późne otrzymanie materiałów w sprawie). Wniosła o 
przełożenie punktu na kolejne posiedzenie Komisji tj. 5 listopada br., godz. 13.30. 

Głosowano w sprawie: 
wniosek Przewodniczącej o przesunięcie rozpatrzenia punktu - 5 listopada godz. 13.30. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
NIEOBECNI (1) 
Robert Turek 
 
10. Sprawy różne: 
 
a) rozpatrzenie wniosku o podjęcie uchwały dotyczącej udzielenia bonifikaty na zakup 
mieszkania z zasobów komunalnych. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska poprosiła Burmistrza o przybliżenie sprawy.  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że mieszkanka Kłobucka złożyła wniosek o możliwość 
zakup mieszkania i jednocześnie o udzielenie bonifikaty na ten zakup (mieszkanie zostało 
wycenione, termin zbycia – to maj). Przypuszcza, że takich wniosków może być więcej. 
Należy się zastanowić, czy taką bonifikatę wprowadzić, a jeżeli tak to w jakiej wysokości i na 
jakich zasadach (podał przykład funkcjonującego systemu bonifikat w Częstochowie). 



Ponieważ od opinii Komisji będzie zależał dalszy proces w sprawie poprosił, aby Komisja 
wydała opinię dopiero po zapoznaniu się z danymi (przedstawiającymi sytuację na temat 
mieszkań komunalnych w Gminie), które przygotuje ZDiGK. 

Radny J. Batóg poprosił, aby w przygotowywanych danych była zwarta m. in. informacja, 
czy są wnioski mieszkańców o przydział mieszkania komunalnego w Gminie Kłobuck. 

W toku dyskusji Komisja ustaliła, że pochyli się nad sprawą na następnym posiedzeniu 
komisji, a  wniosek mieszkanki rozpatrzy po zapoznaniu i przeanalizowaniu w/w danych.  

11. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodnicząca Komisji 
    Ewelina Kotkowska 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


